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羅城華人基督教會
Rev. Peter Ho   何漢慶牧師   pho@rochesterccc.org
Rev. Young Choe 崔榮必牧師 ychoe@rochesterccc.org
二零二零年二月九日上午十一時十五分
每週經文 『然而神既有丰富的怜悯，因祂爱我们的大爱，当我们死在过犯中的时候，便叫我们与基督一同活过来。你们得救是本乎恩。』















（以弗所书2:4-5）
靜默

















[眾坐]
宣召


以賽亞書43：1-7









[眾立]
唱詩


#44

神聖主愛






公禱






















唱詩


#64

何等奇妙的耶稣






[眾坐]





#317

耶稣領我
歡迎與報告


















牧禱
讀經


約翰福音17:1-3









[眾立]
證道


認識神












[眾坐]
1、 我們通過認識神爲我們的主和救主認識祂
2、 我們認識神是因爲祂已經向我們显明了自己
3、 我們通過了解和遵守神的話語認識神
回應詩

#76

萬福源頭









[眾立]


三一頌

















祝福



















默禱

















[眾坐]
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羅城華人基督教會
Rochester Chinese Christian Church
      1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

              Tel: (585) 872-6708  
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February 9, 2020

9:30 A. M.
Weekly Bible Verse 
 “All Scripture is God-breathed and is useful for teaching, rebuking, correcting and training in righteousness.”















(2 Timothy 3:16) 
Proclaim God's Majesty
Call to Worship


 

Hymn of Praise 


Invocation 
Welcome and Announcements
Prayer for Children
Pastoral Prayer

Heeding God's Word
Scripture Reading

Hebrews 3:7-13
Sermon
The Book of Numbers:  The Ways of the Lord
Remembering God's Love


Response Hymn




Reflecting God's Presence 
Doxology
Benediction
	
	Today
	Next Sunday

	Worship Leader 
	Sam Chen
	Tim Schaertel

	Speaker
	Pastor Young
	Pastor Young

	Pianist
	Doug Huang
	Cynthia Liu

	Vocals
	Jessica Tang
	Kathy Schaertel

	PowerPoint
	Frank Suen
	Adam Yervasi

	Ushers
	Hua Bai

Jun Ma
	Steve Hui 
Yeqing Zhang


                                 











Announcements  
1. Welcome all brothers and sisters and friends to the Sunday Worship Services this morning.  Please stay for lunch after the Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up will be served by brothers and sisters from the Cantonese Group Team A. 

2. The English Prayer Group is meeting this afternoon at 4:30 p.m. at Howard Stone's house (1351 Middle Road in Henrietta).  The Lord has put II Chronicles 7:14 ("If my people who are called by my name humble themselves, and pray and seek my face and turn from their wicked ways, then I will hear from heaven and will forgive their sin and heal their land") into brother Howard's heart 3 months ago when he started the bimonthly prayer meeting at his house.

3. CDC has issued a health alert for travelers who returned to the States from China.  Please be vigilant and watch your health for 14 days.     
(https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/travelers/communication-resources.html).  
4. The next Baptismal Service will be held on Resurrection Sunday April 12.  If you want to know more about the meaning of baptism or would like to be baptized, please let Pastor Ho or Pastor Young know about your intent.
5. 2019 Offering Report has been sent out to brothers and sisters through email. If you prefer a hard copy, please inform our treasurer. Please direct any question or concern to our treasurer, Sally Ip.
報告事項
1. 歡迎弟兄姐妹和朋友們前來參加今天上午的主日崇拜。中文崇拜或英文主日學結束後請留步用午餐。今天的午餐分配和餐後清理由粵語A組的弟兄姐妹提供。
2. 英语祷告组今天下午四点半在Howard Stone家（1351 Middle Road, Henrietta）。三个月前，当他在家中开始两个月一次的祷告会时，神把历代志下7:14放到他的心里(这称为我名下的子民，若是谦卑、祷告，寻求我的面，转离他们的恶行，我必从天上垂听，赦免他们的罪，医治他们的地。)
3. 疾病預防控制中心已經向從中國返回美國的旅客發出健康警報。請保持警惕，觀察你的健康14天。(https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/travelers/communication-resources.html)
4. 下次的受洗典禮將於4月12日復活節主日舉行。如果你想了解更多關于洗禮的意義或想要受洗，請把你的意願告訴何牧師或崔牧師。
5. 2019 年的奉獻報告已通過電子郵件發送給弟兄姊妹。如果您希望收到報告的紙質副本，請通知教會財政。如有任何問題，請聯繫教會財政譚雪清姊妹。
Last Week's Attendance 上週人數
	RCCC 母堂
	Worship
崇拜
	Sunday School - Adult
成人主日學及兒童主日學老師
	SS – Children

兒童主日學
	Total

總人數

	English Worship英文崇拜
	52
	33
	20
	105

	Chinese Worship中文崇拜
	56
	39
	24
	119


	RCCC-W Bilingual Worship

西區雙語崇拜
	Adult Sunday School
成人主日學
	RCCC-W Offering

西區上週奉獻

	Adults
成人
	Children + Helpers
兒童+老師
	Total
總人數
	Adult

成人
	Children + Helpers
兒童＋老師
	Total

總人數
	General

常費


	33
	12
	45
	11
	5
	16
	$1000


Week's Offering 上週奉獻
	
	General常費
	Mission宣教
	Mercy 愛心基金
	Lunch午餐

	RCCC母堂
	$1,103
	$740
	$200
	$270



Prayer Focus for February二月禱告焦點
Pray for God to show us how to concretely obey his command to "love one another."
求神指示我們如何具體地遵行祂 “彼此相愛” 的誡命
Prayer verse of the week:
My command is this: Love each other as I have loved you.

















（John 15:12）
   本週禱告經文：你們要彼此相愛，像我愛你們一樣，這就是我的命令。

                                                       （約翰福音15:12）
*******************************************************************************
Thanksgiving & Prayer Request:
1. Thank the Lord that Wunan, together with his youngest son Benjamin, came to the English Worship two weeks in a row.  Pray for continued improvement of Wunan's cognitive understanding and verbal communication with people.  Pray also for Wunan's wife Montha who, together with her other siblings, are taking turn going back to Thailand to be with their aging mother.

2. Thank the Lord Nilei Wu, who recently went back to China, was safely back to Rochester last week.  She, together with her spouse, voluntarily self-quarantine themselves for two weeks per CDC's recommendation.  Pray for good spirit and for their making good use of the time at home or working from home.  Pray for Dong Yang's wife Xia Wu, whose flight from China back to the States was canceled and is waiting for an opportunity to come back to Rochester.
3. Pray for RCCC-supported Linda Gamlen (International Student Network) as she is coordinating the upcoming Winter Fun Day on Saturday Feb. 22 at 11:00 a.m. - 4:00 p.m. at Mendon Pond Parks with indoor cabin party and outdoor games and activities.

4. RCCC starts supporting sister Liya Liu  (living in S. Carolina) on a regular basis this year.  Her aging father went home to be with the Lord last week.  Pray that God comfort and strengthen his surviving spouse, Liya's mother.  Pray for comfort to the family.

5. As of 2/7, the Coronavirus has claimed 720 deaths and infected over 34,439 individuals worldwide in 28 countries, including 12 confirmed cases in the States. Pray that our sovereign God show mercy and control over the situation.  As believers, let us hold on to His promise in Psalm 121, to lift up our eyes to the hills, from where our help come.  
6. Pray for the Mission Committee as they will be meeting next week for the first quarterly meeting of the year.

7. Professor Chu's 92-year old brother-in-law went home to be with the Lord in Philadelphia last week.  Pray for comfort to Richard's family, especially his sister and her children.
感恩及代禱事項
1. 感謝主，無難和從紐約市回來看望他的小兒子連續兩週一起來英文堂崇拜。他精神很好，看到這麽多老面孔感到高興和興奮。禱告求神幫他繼續提高認知能力和與人的口頭交流。爲無難的太太禱告，她和她的弟兄姐妹輪流回泰國陪伴年邁的母親。
2. 感謝主，吳霓蕾最近回去中國，上週平安回到羅城。她和她先生根據疾控中心的建議自行隔離兩週。爲他們禱告，讓他們在家裏有良好的精神狀態，善用待在家裏和在家工作的時間。爲楊東太太吳霞禱告，她從中國回美國的航班被取消，正在等待機會返回羅城。
3. 爲本教會所支持的甘露莎禱告(國際學生網)。她將於2月22日禮拜六上午11點到下午4點在Mendon Pond公園組織冬季娛樂日活動。有小木屋室內聚會，也有戶外遊戲和活動。
4. 本教會今年開始定期支持住在南卡的戴莉娅姐妹。她年邁的父親上週安息主懷。爲她的母親禱告，求主安慰剛強她。也安慰她的家人。
5. 截至2/7，冠狀病毒已導致28個國家/地區的720人死亡和34439多人感染，其中包括12個在美國確診的病例。禱告祈求至高無上的神施憐憫，控制局勢。 作爲信徒，讓我們堅信祂在詩篇121篇的應許：我們要向山舉目，我們的幫助從祂而來。
6. 爲宣教委員會禱告，他們將在下週舉行今年第一次季度會議。。
7. 朱永德教授92歲的妹夫上週在費城安息主懷。禱告求神安慰朱教授的家人，特別是她妹妹以及他的外甥們。
